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Mange tak for orientering. Jeg anmoder venligst om, at følgende sendes til Transportudvalget: 

  
'Ministersvaret refererer alene det tidligere godkendte kommissorium men giver ikke svar på 
spørgsmålet, om justeringen af C1 med togforbindelse mellem Laven og linjeføringen langs motorvejen 
og etablering af natursti på den eksisterende banestrækning - som foreslået - vil blive undersøgt af 
Banedanmark. 
  

Dette vil ikke ske med det nuværende godkendte kommissorium, da Banedanmark ikke anser en 
undersøgelse af C1 justeringen som en del af det godkendte kommissorium. Banedanmark har udtrykt 
den opfattelse, at den foreslåede justering af C1 ikke er omfattet af teksten 'skal undersøge mulige 
linjeføringer bredt i korridoren mellem Aarhus og Silkeborg'. 
  
Transportudvalget må derfor igen stille Ministeren spørgsmålet, om Ministeren anser en undersøglese af 
C1 justeringen som foreslået som værende omfattet af det nuværende godkendte Kommissorium og, 

såfremt dette ikke er tilfælde, om Ministeren vil søge en politisk godkendelse heraf. 
  
Med venlig hilsen 
  
Morten M. Fogt 
Sindbjergvej 18 
8600 Silkeborg' 
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